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ID 
nr

Titel Agendapunt Toezegging Portefeuille
houder

Einddatum

91 Kroonringen in 
Maashorst Noord 
(voormalig Landerd)

Commissie REF
01-06-2023 
8.a.1. RV Beleid Van 
Afval Naar Grondstof

Wethouder Van den Heuvel zegt naar aanleiding van een 
vraag van dhr. Keijzer (Maashorst Vooruit) toe in het najaar 
met de inwoners van voormalig Landerd (Maashorst Noord) 
en dus ook met de raad te gaan communiceren hoe we 
kunnen gaan werken met kroonringen.

J. van den 
Heuvel

21-12-2023

89 Inzicht in financiële 
situatie van Hokazo

Raadsvergadering 
08-06-2023 
8. Motie vreemd aan de 
orde van de dag - 
Hokazo 

Wethouder Van den Heuvel zegt naar aanleiding van een 
vraag van de heer Jozephs (Jong Maashorst) toe dat op het 
moment dat er inzicht is in de financiële situatie van Hokazo 
en duidelijk is welk gat er incidenteel moet worden gedicht, 
de raad hiervan op de hoogte wordt gesteld.
Stand van zaken:
20230803 (afdoening onder voorbehoud van commissie REF 
van 21 september 2023): Uit gesprekken met het bestuur van 
Hokazo is gebleken dat de totale gevraagde extra bijdrage 
voor 2023 € 150.000,- bedraagt. Dit bedrag wordt naar 
inwoneraantal verdeeld over de vijf deelnemende gemeenten. 
Indien achteraf de kosten lager uitvallen, verrekent HoKaZo 
dit met de gemeenten. Voor Maashorst komt de bijdrage neer 
op een incidenteel bedrag van € 31.856,45.

J. van den 
Heuvel

21-09-2023

88 Overschrijding van 
budget Hokazo voor 
2023

Raadsvergadering 
08-06-2023 
8. Motie vreemd aan de 
orde van de dag - 
Hokazo 

Wethouder Van den Heuvel zegt toe een overschrijding van 
het budget voor Hokazo voor 2023 op te nemen in de 
afwijkingenrapportage.
Stand van zaken:
20230803 (afdoening onder voorbehoud van commissie REF 
van 21 september 2023): In de begroting van Maashorst 

J. van den 
Heuvel

09-11-2023
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2023 is geen rekening gehouden met de incidentele extra 
bijdrage aan Stichting HoKaZo. De incidentele bijdrage leidt 
tot overschrijding van het budget (67400000/38047). Dit 
wordt verantwoord in de tweede bestuursrapportage. Gezien 
het belang en omwille van de snelheid kon deze eenmalige 
betaling van € 31.856,45 niet wachten op een raadsbesluit in 
september en is daarom uitgevoerd. Voor de structurele 
oplossing wordt uiterlijk in december 2023 in een voorstel 
aan de gemeenteraad voorgelegd. Hierover vinden eind 
september en begin oktober nog gesprekken plaats.

87 Voldoende 
toereikend 
structureel budget 
Hokazo vanaf 2024

Raadsvergadering 
08-06-2023 
8. Motie vreemd aan de 
orde van de dag - 
Hokazo 

Wethouder Van den Heuvel zegt toe dat de oproep van de 
raad om te zorgen voor een voldoende toereikend structureel 
budget voor Hokazo vanaf 2024 wordt meegenomen in de 
begroting.

J. van den 
Heuvel

09-11-2023

83 Diverse 
toezeggingen 
Doorgaande 
fietspaden in de 
Maashorst

Commissie REF
13-04-2023 
8.a.3. 
Raadsinformatiebrief 
Doorgaande fietspaden 
in de Maashorst

Wethouder Van den Heuvel zegt naar aanleiding van een 
vraag van dhr. Wittenberg (Jong Maashorst) toe dat de 
fietspaden toegankelijk blijven bij vervanging, verbreding of 
onderhoud. Wethouder Van den Heuvel zegt naar aanleiding 
van een vraag van dhr. Geerders toe uit te zoeken of en zo ja 
welke afspraken met Staatsbosbeheer met betrekking tot de 
fietspaden zijn gemaakt die nu nog van kracht zijn. 
Wethouder Van den Heuvel zegt toe te zorgen dat een offerte 
met de juiste technische specificaties over de typen 
halfverharding bij de Kadernota aan de raad wordt 
voorgelegd. De wethouder zegt toe voor de Kadernota met de 
Gebruikersraad over het type halfverharding te gaan praten.

J. van den 
Heuvel

13-07-2023
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Stand van zaken:
20230712 Een reactie van wethouder Van den Heuvel op de 
toezeggingen is als bijlage toegevoegd. De commissie REF 
zal in de vergadering van 21 september 2023 worden 
gevraagd of de toezeggingen hiermee als afgedaan kunnen 
beschouwd.

82 Betrekken 
stakeholders bij 
uitvoeringsprogram
ma Toerisme en 
Recreatie Maashorst 
2040

Commissie REF
13-04-2023 
8.a.2. RV Visie en 
uitvoeringsprogramma 
Toerisme en Recreatie 
2040

Wethouder Van den Heuvel zegt toe dat bij het 
uitvoeringsprogramma de stakeholders, zoals de 
Gebruikersraad en ASD, worden betrokken op de terreinen 
waar ze volgens de afspraken moeten worden betrokken en 
onder de afspraken die daarvoor gelden.

J. van den 
Heuvel

13-04-2024

79 Evaluatie na twee 
jaar en oproep 
besteding 
vrijgekomen 
middelen

Commissie REF
16-03-2023 
8.b. RV heffingssysteem 
riool- en 
waterzorgheffing

Wethouder Van Heeswijk zegt op verzoek van dhr. Geurts van 
Kessel (CDA) toe om na twee jaar te evalueren om te bezien 
of er door de door het college voorgestelde variant mensen in 
de problemen komen waardoor het systeem moet worden 
bijgesteld en daarmee te bekijken of dit de meest ideale 
heffingsvorm is voor de gemeente Maashorst. In de evaluatie 
wordt op verzoek van dhr. De Veer (Maashorst Vooruit) 
meegenomen in hoeverre er ook effecten op het verbruik zijn 
door de invoering van het heffingssysteem.  Naar aanleiding 
van de vraag van dhr. Van Tiel (Jong Maashorst) om een 
oproep te doen aan Area en Mooiland om de vrijgekomen 
middelen te gebruiken voor verduurzaming van de 
woningvoorraad, zegt wethouder Van Heeswijk toe dat hij het 
verzoek om dit mee te nemen in de gesprekken met Area zal 
neerleggen bij wethouder Van Lankvelt. Waarbij de 

G. van 
Heeswijk

24-03-2025
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wethouder opmerkt dat voor Mooiland een verslechtering 
door het nieuwe systeem zal optreden. 

78 Diverse 
toezeggingen 
omgevingsvisie

Commissie REF
16-03-2023 
8.a. Opinienota 
Omgevingsvisie 
gemeente Maashorst

Wethouder Van Lankvelt zegt toe de suggestie van de 
monorail van dhr. Benneker (Voor de Dorpen) voor de lange 
termijn als vergezicht in de visie mee te nemen. De 
wethouder kan nog niet aangeven op welke manier dat zal 
zijn. De wethouder zegt toe het voorstel van mw. Lukassen 
(GroenLinks) mee te nemen om daar waar het nog past te 
spreken van een verbetering van de bodemkwaliteit in plaats 
van een verslechtering. De wethouder ondersteunt de 
suggesties van dhr. Derks (CDA) om extra aandacht te 
hebben voor wat betreft de volksgezondheid in nabijheid 
vliegbasis Volkel en voor extra experimenteerruimte voor 
innovaties die niet binnen bestaand beleid passen en zegt toe 
deze mee te nemen. De wethouder kan nog niet zeggen op 
welke manier dat zal zijn. De wethouder zegt toe naar 
aanleiding van de opinie van dhr. Segers (SP) de verbinding 
met de sociale component aspecten bij de keuzes die worden 
gemaakt in relatie tot vastgoed mee te nemen in de 
omgevingsvisie.         

F. van 
Lankvelt

21-10-2023

77 Duurzaamheidsagen
da

Commissievergadering 
Ruimte, Economie en 
Financiën 16-03-2023 
6. Rondvraag

Wethouder Van den Heuvel zegt toe een raadsinformatiebrief 
over duurzaamheidsagenda in het algemeen, een 
raadsinformatiebrief over o.a. uitvoering klimaatakkoord en 
een agenderingsverzoek voor een raadsinformatieavond over 
de duurzaamheidsagenda binnen naar verwachting vier tot 
zes weken aan de raad te doen toekomen. Besluitvorming 

J. van den 
Heuvel

01-05-2023
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over de duurzaamheidsagenda wordt nog dit jaar van de raad 
gevraagd. De wethouder zegt toe dat er geen vertraging in de 
uitvoering van de duurzaamheidsagenda komt. 

73 Verslag gesprek met 
provincie over 
aansluiting op de 
Dorpenweg

Raadsvergadering 09-
02-2023 7.c. 
Raadsvoorstel 
Verplaatsing agrarisch 
tuinbouwbedrijf 
Jonkergouw

De portefeuillehouder zal aan de raad het verslag van de 
bespreking met de provincie doen toekomen waarin, in 
afwijking van hetgeen in de bijlagen 8 en 21 bij het 
raadsvoorstel staat vermeld, namens het Provinciebestuur is 
gezegd dat geen medewerking zal worden verleend aan een 
warme ontsluiting op de Dorpenweg (opwaarderen 
aansluitingen op de N277).

F. van 
Lankvelt

01-03-2023

71 Vergunning 
huisvesting 
arbeidsmigranten 
Jonkergouw

Commissie REF
02-02-2023 
8.c. RV Verplaatsing 
tuinbouwbedrijf 
Jonkergouw

Wethouder Van Lankvelt zegt naar aanleiding van een vraag 
van Maashorst Vooruit toe dat mocht het zover komen in de 
vergunning wordt opgenomen dat de arbeidsmigranten die 
op het terrein van agrarisch tuinbouwbedrijf Jonkergouw 
worden gehuisvest ook daadwerkelijk in het tuinbouwbedrijf 
van Jonkergouw werkzaam moeten zijn.

F. van 
Lankvelt

30-09-2023

70 Keuze locatie Red 
Sox

Commissie REF
02-02-2023 
8.f. Resultaten 
onderzoek en advies 
m.b.t. uitplaatsing Red 
Sox Park Moleneind

Wethouder Van den Broek zegt toe dat hij de 
inspanningsverplichting op zich neemt om zich maximaal in 
te zetten om dit jaar met een keuze te komen waarmee we 
Red Sox in 2024 ergens anders kunnen laten landen en nog 
maximaal een jaar op Park Moleneind te kunnen blijven. De 
wethouder zegt tevens toe dat hij met Red Sox in overleg zal 
gaan bij het onderzoek naar een locatie.

H. van den 
Broek

31-12-2023

69 Rondvraag wijziging 
koopavond Gewoon 
Uden

Commissie REF
 02-02-2023 6. 
Rondvraag

Dhr. Geerders (Gewoon Uden) vraagt naar aanleiding van de 
antwoorden van wethouder Van Heeswijk op de rondvraag 
van dhr. De Ridder (Gewoon Uden) naar de stand van zaken 

G. van 
Heeswijk

30-06-2024
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van de toezegging naar het onderzoek om betaald parkeren 
uit te breiden naar 00.00 uur 's nachts (langdurig parkeren). 
Wethouder van Heeswijk zegt toe hier schriftelijk op terug te 
komen. 
Stand van zaken:
Commissie REF 13 april 2023: Wethouder Van Heeswijk geef 
een toelichting op toezegging nummer 69 Rondvraag 
wijziging koopavond Uden. Er is geen toezegging over het 
parkeeronderzoek waar dhr. Geerders (Gewoon Uden) bij de 
behandeling van de rondvraag naar heeft verwezen in de 
archieven vastgelegd. Ook is de toezegging niet bij 
wethouder Van Lankvelt bekend. Er is om die reden niet 
eerder een vervolg gegeven aan het onderzoek. Ongeveer 
halverwege 2024 wordt verwacht dat het mobiliteitsplan 
Maashorst kan worden vastgesteld. Daaruit volgt het 
parkeerbeleid. Het parkeerbeleid is het moment dat er kan 
worden gekeken naar parkeernormen en hoe met het 
parkeren in het centrum om te gaan. Daarbij zou het zo 
kunnen zijn dat er wordt gekeken naar de parkeertarieven en 
de aanpassingen daarvan.

63 Nota grondbeleid 
gemeente Maashorst 
2022

Commissie REF
17-11-2022 
7.a. Nota grondbeleid 
gemeente Maashorst 
2022

Wethouder Van Lankvelt zegt toe dat hij geen grote sommen 
geld gaat uitgeven zonder dat hij de raad daar fatsoenlijk in 
mee heeft genomen en geïnformeerd. Of wel er wordt grond 
gekocht onder voorbehoud van goedkeuring door de raad of 
wel de raad wordt in vertrouwen meegenomen. Op het 
moment dat het college grond wil aankopen tegen niet 
marktconforme prijs dan zal de raad om wensen en 
bedenkingen worden gevraagd.  De wethouder zegt naar 

F. van 
Lankvelt

31-03-2026
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aanleiding van een vraag van de heer Geerders (Gewoon 
Uden) toe dat een overzicht met gronden die de gemeente in 
voorraad heeft kan worden ingezien.

59 Toegankelijkheid 
gemeentehuis

Commissie REF
15-09-2022 
6. Rondvraag

De heer Minten (CDA) heeft vragen over de toegankelijkheid 
van het gemeentehuis. Burgemeester Rüpp beantwoordt de 
vragen en zegt toe om zo snel mogelijk met de werkgroep 
toegankelijkheid om de tafel te gaan zitten om met elkaar 
een inventarisatie te maken wat is afgesproken, wat ermee is 
gedaan, kunnen we dat herstellen en wat kost dat.  De heer 
Prinssen (VVD) heeft een aanvullende vraag over de 
afsluitbaarheid van de raadzaal. Burgemeester Rüpp 
antwoordt dat hij zal nagaan gaan wat in het verleden over 
het afsluitbaar maken van de raad is afgesproken. Over de 
hoogte van de balie antwoordt burgemeester Rüpp dat dit 
meegenomen wordt in een heroverweging waarbij aspecten 
als veiligheid van de medewerkers en financiële middelen ook 
meegenomen worden.
Stand van zaken:
20230711 Raadsinformatiebrief Stand van zaken project 
Huisvesting.
20230828: op verzoek van de CDA-fractie is de 
raadsinformatiebrief Stand van zaken project Huisvesting 
geagendeerd voor de commissie REF van 21 september 2023. 

R. Donders 31-12-2022

55 2x per jaar update 
over wonen

Commissie REF
04-07-2022 
2. Versnellingsagenda 
woningbouw

De wethouder zegt n.a.v. de vragen vanuit de commissie toe 
de raad twee keer per jaar te willen bijpraten over het 
onderwerp wonen, inclusief onderwerp tijdelijke woningen.

F. van 
Lankvelt

31-12-2022
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45 Metingen tunnels 
onder N264

Commissie REF
16-06-2022 
7.b. Tunnels onder 
N264 (GroenLinks)

Naar aanleiding van vragen en opmerkingen van mw. 
Lukassen (GroenLinks), dhr. Benneker (Voor de Dorpen)  dhr. 
De Vroomen (VVD)  dhr. Derks (CDA), dhr. Keijzer (Maashorst 
Vooruit), dhr. De Jong (PRO) en dhr. Van Tiel (Jong Maashorst) 
zegt wethouder Van den Broek toe dat in september 2022 
voor wat betreft alle tunnels onder de N264 minimaal 
gedurende twee weken met een eventuele verlenging mocht 
er uitval zijn lusmetingen en metingen met transponder 
worden gedaan. In oktober worden de resultaten 
teruggekoppeld aan de raad.
Stand van zaken:
Commissie REF 10-10-2022: De wethouder stelt aan de 
commissie voor om de termijn bij toezegging nummer 45, 
Metingen tunnels onder N264, te verlengen naar 31 oktober 
2022.   Verder deelt de wethouder mee dat het gesprek met 
de provincie als bedoeld in toezegging nummer 54 heeft 
plaatsgevonden. De provincie heeft toegezegd dat hetgeen in 
de toezegging is opgenomen wordt meegenomen in de 
aanvraag, de onderzoeksvraag en de oplossingsvraag. De 
wethouder stelt voor dit mee te nemen bij toezegging 
nummer 45.   
6 december 2022:  Het onderzoek zoals gevraagd is conform 
planning uitgevoerd, alsook de analyse van de resultaten. 
Vervolgens is deze informatie ambtelijk gedeeld met de 
provincie (als eigenaar van de tunnels) met het verzoek om 
een inhoudelijke reactie. Deze reactie is helaas nog niet 
ontvangen. Als de gemeente ook de reactie van de provincie 
heeft ontvangen, zal het onderzoek, indien nodig aangevuld 

H. van den 
Broek

30-06-2023
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met de informatie van de provincie, aan de Raad worden 
toegezonden.  
Commissie REF 16-03-2023 (agendapunt 5): de Wethouder 
heeft de commissie nav vragen van de fracties van PRO en 
GroenLinks over toezegging nummer 45 en motie nummer 
10 meegedeeld dat er wel een reactie van de provincie is 
maar dat dit geen inhoudelijke reactie is. De wethouder heeft 
in de commissievergadering toegezegd de informatie over de 
cijfers die met de provincie is gedeeld met de raad te zullen 
delen. De commissie heeft op verzoek van de wethouder 
ingestemd met verlenging van de termijn van afdoening van 
de motie en de toezegging naar juni 2023.  
20230424: de wethouder heeft het rapport met de 
uitkomsten over metingen tunnels onder de N264 gedeeld 
met de raad. Zie toezegging nummer 76.
Commissie REF 29 juni 2023: naar aanleiding van een vraag 
van mw. Lukassen (GroenLinks) antwoordt wethouder Van 
den Broek dat de provincie heeft toegezegd dat die reactie 
binnen enkele weken volgt. Zodra de reactie is ontvangen, 
wordt deze gedeeld met de raad.

28 Beter leesbaar 
maken Begroting

Commissie REF
17-03-2022 
8.e. RV 
Programmabegroting 
2022-2025

N.a.v. opmerkingen van onder meer de heer Keijzer 
(Maashorst Vooruit) zegt wethouder Van Heeswijk toe dat er 
in de toekomst (mogelijk vanaf begroting 2024) infographics 
zullen worden toegevoegd ten einde de begroting ook voor 
inwoners beter leesbaar te maken.

G. van 
Heeswijk

09-11-2023

3 Publicaties 
Omgevingsvergunni
ng

Commissie REF
17-02-2022 

De heer Van Tiel (UdenplusLanderd) heeft vragen gesteld 
betreffende publicaties inzake de Omgevingsvergunningen. 
Burgemeester Rüpp beantwoordt de vragen en zegt toe dat 

R. Donders 31-05-2023
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4. Rondvraag door het college is besloten om het model Land van Cuijk te 
volgen voor wat betreft de publicaties. Dit wil zeggen dat het 
onderwerp waarop bezwaar of een zienswijze openstaat 
wordt gepubliceerd in de lokale weekbladen Arena en Udens 
Weekblad en dat voor meer informatie wordt verwezen naar 
overheid.nl. In bibliotheken, MFA’s en het gemeentehuis zijn 
computers om stukken in te zien beschikbaar en kan hulp 
hierbij worden verkregen. Na een half jaar zal de werkwijze 
worden geëvalueerd.


